
 
 

 

 

 

Onderwerp:  Oefenwedstrijd(en) PSV  

Commissie:  Financiën en Bestuur 

 
 
Geacht college,         16 juni 2015 
 

 

Het geslaagde kampioensfeest van PSV ligt ons allen nog fris in het geheugen. Sinds jaren is PSV weer 

de landskampioen en dat betekent dat PSV zich opmaakt voor de Champions League. 

In de aanloop naar het nieuwe competitieseizoen en de champions league speelt PSV een aantal 

oefenwedstrijden. Een van deze beoogde oefenwedstrijden was gepland tegen Borrusia 

Mönchengladbach op 25 juli aanstaande. 

Uit de pers vernemen wij dat na weken vergaderen de gemeente tot de slotsom is gekomen deze 

wedstrijd niet toe te staan. De gemeente baseert zich bij haar besluit op eerder gemaakte afspraken 

met PSV en een beleidslijn, waarin staat dat bij oefenduels geen extra politie-inzet nodig moet zijn. 

PSV bekijkt of de wedstrijd alsnog in Monchengladbach gespeeld kan worden. 

In dit verband hebben wij de volgende vragen: 

- Beaamt de burgemeester/het college dat in aanloop naar het nieuwe seizoen 
oefenwedstrijden voor PSV op het juiste (champions league) niveau onderdeel zijn van een 
goede voorbereiding? 

- Beaamt de burgemeester/het college dat het een meerwaarde heeft als deze 
oefenwedstrijden publiekelijk in Eindhoven worden gespeeld? (o.a. commerciele belangen 
horeca en PSV maar ook voor supporters en spelers). 
 

Wij realiseren ons dat binnen de huidige afspraken die er zijn tussen gemeente en PSV een 

oefenwedstrijd van PSV geen extra politiecapaciteit mag vergen.  

- Is er in de aanloop naar het besluit gekeken hoe deze en/of toekomstige oefenwedstrijden 
wel mogelijk te maken?  

o Zo ja, waarom is dit alsnog afgeketst?  
o Zo nee, waarom niet? 

- Op welke manier is er met PSV overleg geweest (vorm en inhoud) omtrent deze wedstrijd? 
- Heeft PSV bereidheid getoond om mee te denken in een oplossing om deze wedstrijd wel 

door te laten gaan?  
o Zo ja, op welke manier? 

- Wat betekent het spelen van de reguliere Champions League wedstrijden voor de 
benodigde/beschikbare politiecapaciteit? 

 

Wij zien uw reactie graag tegemoet. 

Ferry van den Broek i.s.m commissielid Saskia Wempe 


